
 

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad van Woerden 

De heer V. Molkenboer 

 

Woerden 19 november 2020 

 

Geachte Voorzitter, 

Recentelijk zijn er grote reconstructiewerkzaamheden gestart aan de Boerendijk en de Oostdam in 

Woerden. Op 26 oktober 2017 heb ik bij de afdeling buitenruimte van de gemeente Woerden 

melding gemaakt van een gat in het wegdek aan de Oostdam en heb ik mijn vermoeden van het 

ontwikkelen van een sinkhole aangegeven. Daarop heb ik op 3 november 2017 de reactie gehad dat 

er geen sinkhole werd geconstateerd en dat het gat in de weg met asfalt opgevuld zou worden.  

Op 16 juli 2018 heb ik bij de afdeling buitenruimte van de gemeente Woerden wederom mijn zorgen 

over verzakkingen aan het wegdek van de Oostdam aangegeven en mijn vrees voor een sinkhole 

wederom aangegeven. Op 18 juli 2018 kreeg ik de reactie van de betreffende afdeling dat er een 

kapotte riolering en kapotte duiker waren aangetroffen waardoor meerdere reparaties ter plaatse 

nodig zouden zijn. Er heeft toen een noodreparatie plaatsgevonden waardoor een ernstig ongeluk 

voorkomen is. 

Deze noodreparatie leidde tot veel opstoppingen in de binnenstad van Woerden. Hierover werd op 

24 juli 2018 een artikel geschreven in het AD: Fileleed door noodklus aan Oostdam Woerden ( 

https://www.ad.nl/woerden/fileleed-door-noodklus-aan-oostdam-woerden~a6c53431/ ). 

Op 12 november 2020 zijn omwonenden van de Oostdam via een mailbericht van de gemeente 

Woerden voor de eerste keer geïnformeerd over de werkzaamheden aan de Oostdam. Deze zouden 

4 dagen later (!), op 16 november beginnen. In die mail staat o.a.: “De ontwikkelingen gaan zo snel 

dat postverzending al gauw achterhaald kan zijn”. De werkzaamheden aan de Oostdam zullen zo’n 

anderhalf jaar in beslag nemen. 

Tegelijk met de werkzaamheden aan de Oostdam zijn er werkzaamheden aan de Boerendijk 

waardoor er geen autoverkeer van noord naar zuid over de Kwakelbrug kan rijden. Deze 

werkzaamheden duren zeker tot aan het voorjaar van 2021. Op de infopagina van de Woerdense 

Courant van 14 november jl. wordt onder het kopje werkzaamheden duiker Oostdam dat: 

“Verkeersstremmingen zijn daardoor minimaal”.  

Hoewel het college aan de gemeenteraad van Woerden slechts melding heeft gemaakt van een 

kortstondige afsluiting van de Boerendijk en een gedeeltelijke afsluiting van de Oostdam,, staan er 

aan de A12 en de Wulverhorstbaan verkeersborden die stellen dat de genoemde wegen dicht zijn.  

https://www.ad.nl/woerden/fileleed-door-noodklus-aan-oostdam-woerden~a6c53431/


Mede in het kader van het onderzoek naar de brug Woerden-West heeft de gemeente Woerden een 

duur digitaal verkeersmodel laten ontwikkelen. Dit verkeersmodel is voor Woerden veel specifieker 

dan het verkeersmodel dat vanuit de provincie Utrecht beschikbaar is.  

Gezien het grote belang van dit onderwerp en de grote consequenties van de werkzaamheden op 

inwoners, bezoekers, ondernemers en hulpdiensten achten wij het van belang om over dit thema in 

een openbare vergadering debat te voeren met het college. Daarom wordt hierbij een verzoek 

ingediend voor het houden van een interpellatiedebat zoals bedoeld in Art. 41, Lid 1 RvO. Deze 

interpellatie zou plaats moeten vinden tijdens de raadsvergadering van 26 november aanstaande en 

zou wat ons betreft het eerste bespreekpunt op de vergadering zijn. 

Vragen aan het college: 

1. Waarom heeft er zo veel tijd (ruim 2 jaar) gezeten tussen de noodreparatie in juli 2018 en de 

huidige reconstructie aan de Oostdam? 

2. Wanneer heeft het college besloten om te gaan onderzoeken of er naast het vervangen van 

de kapotte duiker en het riool ook nog een scheepvaart onderdoorgang gecreëerd kan 

worden? 

3. Welk effect heeft het onderzoek naar een scheepvaartonderdoorgang gehad op de planning? 

4. Hoe heeft de communicatie plaatsgevonden tussen de twee gemeentelijke afdelingen die de 

reconstructies aan de Boerendijk en de Oostdam voorbereidden? 

5. Op welk moment zijn de wethouders Bolderdijk en Noorthoek geïnformeerd dat de 

uitvoering van deze twee projecten gelijktijdig zouden zijn? Wat was hierop de reactie van de 

wethouders? 

6. Heeft er voorafgaand aan deze twee tegelijktijdig uitgevoerde reconstructieprojecten, een 

toets plaatsgevonden over de effecten hiervan op het verkeer in Woerden, middels het 

nieuwe Woerdense verkeersmodel? 

a. Indien ja, wat waren daarvan de uitkomsten? 

b. Indien ja, komen die uitkomsten overeen met hetgeen nu in de praktijk gebeurt, nl. zeer 

ernstige verkeersoverlast in de gehele binnenstad van Woerden. 

c. Indien nee, waarom heeft de toets met het verkeersmodel niet plaatsgevonden? 

7. Welk effect hebben de werkzaamheden op de bereikbaarheid van het Noordelijk deel van de 

stad voor onze hulpdiensten? 

a. Deze hulpdiensten zullen ongetwijfeld vertraging hebben, hoeveel zal dat gemiddeld 

zijn? 

b. Komen door deze vertragingen de wettelijke aanrijtijden van hulpdiensten onder druk te 

staan? 

c. Hebben de hulpdiensten bij grote files in de binnenstad van Woerden wel voldoende 

ruimte om de files te passeren? 

d. Hoe kunnen de grote brandweerwagens door het fileverkeer manoeuvreren? 

e. Is binnen het verkeersmodel onderzocht wat de verwachte vertragingen voor 

hulpdiensten zijn? 

8. Waarom zijn omwonenden en overige belanghebbenden pas een week voor aanvang van de 

werkzaamheden aan de Oostdam geïnformeerd? 

9. Waarom werd er door het college in het bericht van 14 november jl. in de Woerdense 

Courant van uit gegaan dat de verkeersstremmingen minimaal zouden zijn? 

10. Waarom wordt op de A12 en de Wulverhorstbaan aangegeven dat de Boerendijk, Oostdam 

en Oostsingel dicht zijn, terwijl in de Woerdense Courant van 14 november jl. wordt 

gecommuniceerd dat de verkeersstremmingen minimaal zijn? 



11. Waarom gingen de ontwikkelingen zoals in de mail van 12 november jl. gemeld is, plotseling 

“zo snel dat postverzending al gauw achterhaald zou worden”? 

12. Heeft het college overwogen om de reconstructiewerkzaamheden aan de Oostdam en de 

Boerendijk niet gelijktijdig uit te voeren? Indien nee, waarom niet? Indien Ja, waarom is 

besloten om deze gelijktijdig uit te voeren? 

13. Wat gaat het college er aan doen om de huidige overlast fors te beperken, de bereikbaarheid 

van de binnenstad en het noordelijk deel van Woerden tijdens de werkzaamheden te 

verbeteren en de veiligheid van onze inwoners mn. met betrekking tot de hulpdiensten te 

handhaven op het niveau van voor aanvang van de reconstructies aan de Boerendijk en de 

Oostdam? 

14. De Rekenkamercommissie van de gemeenteraad van Woerden doet momenteel onderzoek 

naar hoe participatie in Woerden georganiseerd is. Is het college van mening dat de wijze van 

participatie (met omwonenden en andere belanghebbenden) bij deze twee projecten, deel 

zou moeten uitmaken van dat Rekenkameronderzoek? Waarom wel/niet? Wat onderneemt 

het college hier in? 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Reem Bakker, Woerden voor Democratie. 

 


